
 

 

 

 
 

Roermond City Triathlon, editie 2025:  

een brug te ver! 

 
 

 

 

Het bestuur en de coördinatoren van de Roermond City Triathlon hebben besloten om 

de zevende editie gepland op 20 september 2025 geen doorgang te laten vinden. 

Ondanks alle lof, die de organisatie heeft gekregen voor het organiseren van de zesde 

editie op 14 september met een veld van 1300 deelnemers en een aantal van 4500 

bezoekers,  kan ze niet anders besluiten dan de volgende editie af te gelasten. 

 

Een brug te ver 

 

Het bestuur en de coördinatoren hebben na evaluatie aangegeven dat, ondanks alle lof, het 

niet meer mogelijk is met het beperkte aantal leden zo’n groot evenement het komende jaar 

te organiseren. Ieder lid van de organisatie heeft ervaren de afgelopen jaren dat door de 

groei de druk om een goed evenement neer te zetten, dat voldoet aan alle gestelde eisen, 

langzaam maar zeker een te groot beslag ging leggen op een beperkt aantal vrijwilligers. 

Zeker ook door het feit dat zo’n evenement zich onderscheidt van andere door het aanbod 

van drie onderdelen: zwemmen, fietsen en hardlopen, op hetzelfde moment. Vanuit de 

evaluatie van de zesde editie is duidelijk geworden dat de organisatie uit haar jasje is 



 

 

gegroeid. Dat betekent dat we voor 2025 een pas op de plaats maken om niet ten onder te 

gaan aan het succes. 

 

En nu? 

Voordat het besluit werd genomen om editie 7 op 20 september 2025 niet door te laten 

gaan, heeft het bestuur met de coördinatoren allerlei stappen ondernomen om de volgende 

editie mogelijk te maken. Helaas moet geconcludeerd worden, dat alle inspanning tot aan 

het moment van het nemen van het besluit niet tot het gewenste resultaat geleid heeft. Er is 

onvoldoende versterking gevonden: een constatering waar in de huidige tijd veel 

evenementen en verenigingen mee te maken hebben. 

Roermond City triathlon gebruikt de komende tijd om meer en nieuwe organisatorische 

leden te werven en tevens een balans te vinden tussen het enthousiasme van de huidige 

leden van de organisatie versus de kwaliteit die graag neergezet wil worden.. 

 

Dank 

 

Een evenement als dat van de Roermond City Triathlon heeft niet tot zo’n omvang kunnen 

uitgroeien als er geen partners waren geweest. Dank naar deze en hopelijk zien zij voor de 

toekomst mogelijkheden om dat wat de Roermond City Triathlon voor heeft gestaan, een 

win - win situatie, bij andere evenementen aan te treffen.  


